
Interpelácia č. 33/2012   
 

 

11. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26. 9. 2012  
 

 

 

 

Ing. Soták: 

V tejto súvislosti takisto pred rokom bola aj otázka označenia týchto nových ulíc, ktoré 

v Trebišove vznikli v poslednej dobe a tieto ulice dodnes nie sú označené svojimi názvami. 

Vtedy mi bolo povedané, že máme nejakú firmu zo Žiliny, len tá môže tabuľku na stĺp zavesiť 

atď. Chcem sa spýtať, či tá firma a tá zmluva ešte existuje a či sú prostriedky na označenie 

desiatich ulíc, ktoré položia rozpočet mesta.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ pri interpelácii č. 34 

Dňa: 26. 9. 2012 
 

 

 

 

 

 

 


